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 Patrik Andersson informerade om att bygglov har sökts för modulprojekten i Slakthusområdet, 

Grimsta och Tanto. Totalt rör det sig om 352 lägenheter. 

 

 Linus Johansson informerade om Grow Smarter och att arbetena löper på enligt plan. Samtliga 

hyresgäster har evakuerats där ombyggnadsarbetena pågår. Förhandling i Hyresnämnden 

avseende tillståndsprövning av förbättringsarbetena var den 19 oktober 2016. Bolaget 

återkommer med information vid kommande styrelsemöte om Hyresnämndens beslut.  

 

 Eva Lenngren informerade om Hållbara Hökarängen och om den media som förvarit angående 

bolagets hantering av omförhandling av hyreskontrakten för konstnärslokalerna. Inriktningen 

avseende Hökarängen har inte förändrats, dvs att målsättningen är att Hökarängen ska vara 

attraktivt att bedriva konstnärsverksamhet i. I takt med att hyresavtalens löptid ska förlängas 

och omförhandlas innebär det dock en översyn av befintliga hyresnivåer och hur verksamheten 

utvecklats. När bolaget gör detta framöver ska bolaget bli bättre på att kommunicera med 

hyresgästerna hur denna översyn går till och hur man tillsammans med hyresgästerna kan 

komma fram till fortsatt ömsesidiga bra avtalsförhållanden.  

 

§ 11 Övriga frågor 

 

Inga övriga frågor anmälde 

 

 

§ 12 Mötets avslutning 

 

Ordföranden förklarade mötet avslutat.  
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 Linus Johansson 
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